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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága üléséről 
 
Az ülés  

időpontja: 2017. augusztus 15. 

helye: Csengelei Közös Önkormányzati Hivatal Pusztaszeri Kirendeltsége 

ülésterme 

(6769 Pusztaszer, Kossuth u. 45.) 

minősítése: nyilvános 

jellege: rendes 

 

sorszáma: 2017/6 

 
Jelen vannak: 
 Sági Mihály elnök 

Kósáné Buknicz Mária tag 

Máté Gábor polgármester 

dr. Jaksa Tibor aljegyző 

Tóth Mónika jegyzőkönyv-vezető 

Hiányzik: 

- igazoltan: Kovács Andrásné tag 

- igazolatlanul: - 

 
Sági Mihály elnök: Köszöntöm a jegyző urat, polgármester urat, képviselő-társaimat, akik a 
napirendi pontnál tanácskozási joggal jelen vannak a mai előkészítő-bizottsági ülésünkön. 
Megállapítom, hogy a bizottság háromból két fő jelenlétével határozatképes, a munkánkat 
megkezdjük. Kivívtuk a múlt testületi ülésen, hogy rendkívüli testületi ülést kelljen tartani, ezért 
elnézést kérek. Egyetlen egy napirendi pontunk van, rendelet-alkotás a helyi szociális ellátásokról 
szóló önkormányzati rendelet módosítása. Van-e más napirendi pontra javaslat? Nincs egyéb 
napirendre javaslat. Aki így elfogadja a napirendi pontot, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
51/2017.(VIII.15.)EB. határozat 
 
Tárgy: Napirendi pont elfogadása 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága elfogadta az alábbi 
napirendi pont megtárgyalását: 
 
1.) Rendelet-alkotás a helyi szociális ellátásokról szóló 1/2015.(II.27.) önkormányzati rendelet 

módosításáról 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
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1. napirendi pont: Rendelet-alkotás a helyi szociális ellátásokról szóló 1/2015.(II.27.) 
önkormányzati rendelet módosításáról 
 
Sági Mihály elnök: Mindenki megkapta a módosítást, de kérdezném polgármester urat, hogy van-
e kiegészíteni valója?  
 
Máté Gábor polgármester: Igen, a tavalyihoz képest módosítást javasolunk, Pali kérésére és a 
múltkor, amikor erről véleményt nyilvánított akkor maximálisan egyet tudtam érteni azzal a 
dologgal, hogy nem gondoltunk tavaly azokra, akik önhibájukon kívül kényszerülnek arra, hogy a 
pusztaszeri általános iskolában végezzék a tanulmányaikat, én ezt tudom maximálisan támogatni. 
Ez a rész került pluszba bele a rendszerbe, sőt nekem az első javaslatom az volt, hogy nekik duplát 
adjunk, de azt mondták a könyvelésen, hogy ne bonyolítsuk meg ezzel a dologgal, fogunk nekik 
adni rendes szociális támogatásként még egyszer ennyit a tavalyit kompenzálva, nem gondoltunk 
erre a helyzetre. Ennyi lenne a hozzáfűznivalóm.  
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: A szakszervezetnek lenne egy olyan tiszteletteljes kérése, hogy ne 
szeptember 1-je legyen a kifizetési határidő, hanem szeptember 10., ezzel a módosítással kérném 
elfogadni.  
 
Sági Mihály elnök: A bizottság egyetért ezzel a módosítással, a napirendi pontot a testületnek 
ezzel a módosítással terjesztjük be elfogadásra. Aki ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
52/2017.(VIII.15.)EB. határozat 
 
Tárgy: Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2017. évi költségvetéséről szóló 2/2017.(III.16.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a helyi szociális 
ellátásokról szóló 1/2015.(II.27.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendelet-tervezetet a 
Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja, azzal a módosítással, hogy a rendelet-tervezet 1. § (4) 
bekezdésének a) pontjában megjelölt határidő 2017. szeptember 10-re kerüljön módosításra. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
Sági Mihály elnök: Nem vettük be napirendbe, nem is szeretném, de ettől függetlenül kerüljön 
bele a jegyzőkönyvbe. Én azt szeretném javasolni, hogy ne kerüljön még egyszer sem a bizottság, 
sem a képviselő-testület tagjai olyan méltatlan helyzetbe, hogy egy elhunytról beszélgetünk, halála 
után kezdünk arról dönteni, hogy díszpolgári címhez milyen, hogyan, miképpen járul hozzá az 
önkormányzat. Én a bizottság részéről olyan javaslatot szeretnék tenni, és módosítani valamikor az 
önkormányzati rendeletet szeptemberben, amikor soros testületi ülés lesz. Beszéltem jegyző úrral 
is erről a témáról, polgármester úrral is, hogy döntsük el, hogy a díszpolgári címről valamennyi 
temetési támogatást adunk és nem azt nézzük, hogy x, y, vagy z. azt nézzük, hogy díszpolgára 
ennek a településnek és valamikor, valaki díszpolgári címet adományozott neki. Mindegy, hogy ez a 
testület vagy a másik, mi legyünk olyanok, hogy abba módosítsuk ezt, hogy ne azon 
beszélgessünk, hogy mennyi. Gondolkodjon el mindenki és a szeptemberi testületi ülésre. Gáborék 
beadnak valószínűleg egy javaslatot. Ez egy sajnálatos eset, hogy most két díszpolgárunk is 
elhunyt, hogy ilyen helyzetbe került az önkormányzat. Én azt szeretném, ha egyetért vele majd 
szeptemberbe a testület, hogy addig gondolkozzunk el rajta, hogy egyáltalán beszélgessünk-e róla, 
hogy mindenkinek ugyanaz az összeg jár. Ennyi volna a javaslatom. Köszönöm szépen.  










